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Bever heeft voorlopig geen internationale uitbreidingsplannen in het verschiet liggen. Dat zei ceo Albert
Scholte tijdens RetailTrends Live. “Zeg nooit nooit, maar op dit moment niet.”

Wel heeft de ceo een persoonlijke ambitie om ooit in Duitsland uit te breiden, zegt hij. “Duitsland heeft de
grootste outdoormarkt, dus ik zou met Bever graag naar Duitsland willen. Maar dat zal zeker niet gebeuren in
de komende twee of drie jaar.”

Vooralsnog is er volgens Scholte nog genoeg werk aan de winkel in eigen land. Bever is momenteel druk bezig
met een nieuwe duurzaamheidstrategie. Zo kondigde het bedrijf afgelopen week een duurzaamheidskeurmerk
aan en zet het vol in op reparatie van eigen artikelen. “Want waarom zou je iets nieuws kopen als je het ook
kan repareren.”

In totaal heeft het bedrijf vorig jaar meer dan tienduizend reparaties uitgevoerd, vertelt Scholte. “Het kan nog
meer, maar we zijn hierin nog groeiende.”
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